
Antwoord vragen raadsleden

VRAGEN VOOR DE REKENKAMER uit Forum 21 januari 2020 
 
Vraag van de heer M. Majjaoui van WIJ. 
 
Onderzoeksopzet Jeugdhulp H10 
Bij de IB 20 001 brief is te lezen dat er twee onderzoeken plaats zullen vinden door de 
Rekenkamer Rijswijk. Enerzijds het inzichtelijk maken van de toename van de kosten in de 
jeugdhulp, anderzijds de voortgangsinformatie aan de gemeenteraden t.a.v. jeugdhulp 
beoordelen. 
Vragen:   
Hoe verhoudt zich dit onderzoek met het gezamenlijke onderzoek  “voortgang 
rekenkameronderzoeken 2019 en 2020”? 
Zal het onderzoek zich richten enkel op de weeffouten in het systeem? of zullen ook externe 
factoren erbij betrokken worden, zoals bv. onrechtmatigheid dan wel mogelijke fraude? 
 
Antwoord rekenkamer: 
De gemeenteraad heeft twee brieven ontvangen van de Rekenkamer. In de brief Voortgang 
rekenkameronderzoeken 2019 en 2020 is een totaalbeeld geschetst van de onderzoeken die 
we uitvoeren en momenteel opstarten. Het H10- onderzoek naar jeugdzorg is hierin 
genoemd als één van de twee onderzoeken die in 2020 van start gaat. Over dit onderzoek, 
dat we gezamenlijk uitvoeren met de overige gemeenten in de regio Haaglanden, is een 
afzonderlijke brief en de onderzoeksopzet aan de raad aangeboden. Het betreft dus 
hetzelfde onderzoek. 
Het onderzoek bestaat uit 3 delen. Deel 1 en 2 richten zich op een analyse van de zorg die 
namens de gemeente Rijswijk door het inkoopbureau wordt ingekocht en de overige 
(preventieve) jeugdhulp die door de gemeente wordt ingezet. Daarnaast wordt in het 3e deel 
van het onderzoek de informatievoorziening aan de gemeenteraad onderzocht.  

Vraag van CDA (Annemie Koegler) 

IB 20.001 Aankondigingsbrief aan de Raad voor onderzoek Jeugdhulp 
Bij het onderzoek van de rekenkamer(commissie)s van de H10 gemeenten wordt een 
analyse gemaakt van de ontwikkeling van de kosten sinds 2015 naar verwijzer, categorieën 
van jeugdhulp en zorgaanbieders. Een goede stap voorwaarts om meer inzicht en grip te 
krijgen. Wanneer worden de resultaten verwacht? Worden de resultaten van deze analyse 
afgewacht alvorens een nieuwe aanbesteding plaats te laten vinden? 
 
Antwoord rekenkamer: 
De planning is dat in augustus de feitenanalyse van de data klaar is en voor ambtelijk 
wederhoor voorgelegd kan worden. Na vaststelling van de feitenanalyse kan het rapport 
opgesteld worden. Hierbij is afstemming tussen de 10 gemeenten van belang. In december 
zal het rapport voorgelegd worden voor bestuurlijk wederhoor bij alle deelnemende 
gemeenten. In januari 2021 is de publicatie van het eindrapport en een regiobijeenkomst 
gepland. 
De resultaten kunnen meegenomen worden in de begrotingsvoorbereiding voor het jaar 
2022. Of en hoe de resultaten van het onderzoek betrokken worden bij een nieuwe 
aanbesteding is niet aan de rekenkamer. 


